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για noembpio αποφάσισε το Εκτεβεοτικό του ΠΑΣΟΚ

πρόωρη ανακοίνωση 
υποψηφίων Βουλευτών
Του ΠΑΝΟΥ ΣΩΚΟΥ

Μέσα στο
Νοέμβριο, έξι 
μήνες πριν από 

ιις αναγγεήΟείσες για το 
Μάιο βοοήευπκές 
εκίΐογές, το ΠΑΣΟΚ 0α 
ανακοινώσει τα ονόματα 
ότίων των υποψηφίων 
βουίίευτών του...

Η απόφαση αυτή που έλαβε 
το Εκτελεστικό Γραφείο προ
χθές το βράδυ -το θέμα βέβαια 
είχε συζητηθεί στο ΠΑΣΟΚ α
πό τον περασμένο μήνα- βάζει 
τέλος στις αντιδράσεις και πιέ
σεις ορισμένων βουλευτο5ν προς 
τη Χαριλάου Τρικούπη να μην 
ανακοινωθούν νωρίς οι υποψη
φιότητες.

Η «Ε» είχε γράψει προ ημε- 
ριύν ότι αρκετοί βουλευτές αντι- 
δρούσαν στο σχεδίασμά αυτό 
του κόμματος, κυρίως επειδή η 
προσπάθεια του ΠΑΣΟΚ είναι 
να δοθεί αρκετός χρόνος προε
τοιμασίας σε νέα και «λαμπε
ρά» ονόματα υποψηφίων, ώστε 
να διεκδικήσουν επί ίσοις όροις 
την εκλογή, γεγονός που θα αυ
ξήσει και τον ανταγωνισμό.

Είναι η πρώτη φορά που είτε 
το ΠΑΣΟΚ είτε άλλο κόμμα α
ποφασίζει να ανακοινώσει τό

σο νωρίς ποιοι θα είναι οι υπο
ψήφιοι βουλευτές του.

Από επιτροπή
Χθες συνεδρίασε για πρώτη 

φορά η επιτροπή επιλογής υπο
ψηφίων, που συγκρότησε προ
χθές το Ε.Γ. Εκτιμήθηκε ότι σε 
πολλές περιφέρειες θα χρεια
στεί να γίνουν και προκριματι
κές εκλογές για την προεπιλο
γή των νέων υποψηφίων.

Το βάρος θα πέσει στην α
νεύρεση υποψηφίων -όχι απα
ραίτητα μέσα από τον «κομμα
τικό σωλήνα»- που θα είναι 
στελέχη αναγνωρισμένα και ε
πιφανή στις τοπικές κοινωνίες, 
«λαμπερά ονόματα» όπως τα 
είχε χαρακτηρίσει προ μηνάς ο 
γραμματέας του ΠΑΣΟΚ, Μι- 
χάλης Χρυσοχοιδης. Ηδη τις 

τελευταίες εβδομάδες έχει μια 
πρώτη καταγραφή πιθάνών νέ
ων υποψηφίων.

Στόχος του ΠΑΣΟΚ είναι η 
ανανέωση στα ψηφοδέλτια να 
υπερβεί το σύνηθες 30% και να 
φτάσει αν είναι δυνατόν το 
50%. κυρίως όμως τα νέα πρό
σωπα, που θα καταλάβουν θέ
σεις υποψηφίων, να μπορέσουν 
να εκλεγούν κιόλας για να ανα
νεωθεί και η επόμενη Κ.Ο.

Η επιτροπή για τις υποψη
φιότητες αποτελείται από το 
μέλος του Ε.Γ. Πάρι Κουκου- 
λόπουλο, τον βουλευτή Π. Αυ
γερινό, τον γραμματέα Οργα
νωτικού Αευτέρη Κατσικαρέ- 
λη. τον γραμματέα τρχ,ι υπουρ
γικού συ^ιβουλίου Σωκράτη 
Κοσμώη καί το μέλος τηςΤΟΕ. 
και πρόεδρο της ΓΣΕΕ Χρήστο 

Πολυζωγόπουλο, ο οποίος και 
θα έχει τον συντονισμό του έρ
γου. Επικεφαλής, θα είναι ο 
γραμματέας του κόμματος, Μι- 
χάλης Χρυσοχοιδης.

Περί Αννας και τάσεων

Με ψυχραιμία αντέδρασε η 
επίτροπος Αννα Διαμαντοπού- 
λου στην απόφαση του Ε.Γ. να 
μην είναι τελικώς αυτί] επικε
φαλής της επιτροπής που θα ε
πεξεργαστεί τις προτάσεις για 
τη μεταρρύθμιση του ΠΑΣΟΚ.

«Δεν ζήτησα κανέναν ρόλο, 
δεν διεκδίκησα καμία προε
δρία της επιτροπής. Στο βαθμό 
που έχω να προσφέρω ιδέες και 
εμπειρίες, θα το κάνω από ο
ποιαδήποτε θέση γιατί βεβαίως 
το ΠΑΣΟΚ δεν μου χρωστάει 
τίποτα, εγώ του χρωστάω και ό
λη αυτή την εμπειρία και γνώση 
που έχω θα την καταθέσω από 
οπουδήποτε κι αν είμαι», δήλω
σε χθες στον «Φλας».

Στο μεταξύ, το μέλος του 
Ε.Γ. Αναόνης Κοτσακάς στον 
«Πλάνετ» υποστήριξε αυτό 
που πρότεινε στο Ε.Γ. προχθές, 
να λειτουργούν δηλαδή μέσα 
στο ΠΑΣΟΚ οργανωμένες τά
σεις και έθεσε ως προϋπόθεση 
για την αναγνώριση μιας τάσης 
να καταθέσει συνολική πολιτι
κή πρόταση.


